
Zpráva z činnosti revizní komise v roce 2005 
 
 
 

V uplynulém roce řešila RK jedinou stížnost, týkající se Zpravodaje 2/2005 
 
Z podnětu paní Mgr. Ulejové se revizní komise zabývala okolnostmi, které vedly výbor ke změně 
tiskárny a způsobily nízkou kvalitu jednoho čísla zpravodaje.  
 
Po obdržení vyjádření členů výboru revizní komise konstatuje, že výbor se pokusil snížit náklady na 
tisk tím, že tisk objedná levněji u jiné tiskárny. Nicméně došlo k tomu, že zpravodaj měl vadnou vazbu. 
Poté výbor další zpravodaj opět nechal tisknout u předchozího dodavatele. 
 
Ohledně vztahu mezi klubem a tiskárnou revizní komise neobdržela vyžádané podklady, proto se 
nemůže vyjádřit. 
 
V ostatním se stížnost týkala vlastního obsahu zpravodaje jako takového.  
K jednotlivým tiskovým a jiným chybám revizní komise konstatuje, že výbor přislíbil nápravu v příštím 
čísle zpravodaje. Revizní komise opět připomíná, že zpravodaj připravují členové výboru ve svém 
volném čase a z materiálů, které mají k dispozici. Proto nelze klást na zpravodaj nepřiměřené 
požadavky. 
 
Návrh opatření: 
- dle uvážení členské schůze 
 
V Brně, dne 14.02.2006 
 
sestavil: předseda revizní komise JUDr. Martin Frimmel, Ph.D. 

 

 

 
 

 


